
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 25.11.19 kl. 18.00 – 20.00 
Afholdes afd. Gjellerup 

Næste møde: 18.12.2019 kl. 18.30 - 20.30 
Afholdes Lindbjergskolen 

Deltagere: Hans Stampe Frederiksen, Bjarke Stagstrup, Lea Geiger, Stine Niebuhr, Sine 
Risom Johansen, Rikke Binderup Damm, Uffe Hvid, Søren Sørensen, Mikael Bjørnskov, 
Alex Damgaard, Kristina Genz, Anne Niese (medarb.), Helle Wenzel (medarb.), Mathilda 
(elev), Christian (elev), Erik Søgaard, Henning Busted, Palle Nielsen, Villiam Jørgensen. 
 
Afbud: Louise Hartung 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevrådene 
2. Fællesskabsstrategi 
3. Mål og indholdsbeskrivelse, SFO 
4. SFO-nyt 
5. Gave fra CHP-museet 
6. Lindbjergskolen - byggeriet 
7. Meddelelser og orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden Referat 

Ad 1. 
18.00 – 
18.10 

Elevrådene 
 

Christian blev budt velkommen som nyt 
bestyrelsesmedlem. 
 
Der har været afholdt første møde i det fælles 
LBS-elevråd. Mathilda blev valgt som formand, 
Christian som næstformand. 
Café Lindbjerg deltog på mødet, og drøftede 
udbuddet i skoletiden med elevrådet. Der bliver 
ikke umiddelbart mulighed for at købe vegetarisk 
mad. Det er muligt at bestille online indtil kl. 8 om 
morgenen, ellers skal man købe i caféen. 
 
Elevrådets traditioner på de to gamle afd. blev 
drøftet med henblik på, hvordan elevrådet kan 
markere sig på den nye skole. 
Det blev bl.a. foreslået at afholde et 
miljøarrangement i løbet af foråret, evt. med 
indsamling af penge til en miljøorganisation. 
 
Idéen om fælles boldkasser ved dørene ud blev 
droppet. Der arbejdes videre med en praktisk 
løsning til bolde til frikvartererne.  



Ad 2. 
18.10 – 
18.20 

Fællesskabsstrategi 
 

Formandskabet har fremsendt høringssvar til 
fællesskabsstrategien. Bestyrelsen bakkede op 
om høringssvaret. 

Ad 3. 
18.20 – 
18.40 

Mål og indholdsbeskrivelse 
Villiam og SFO-personalet er 
færdige med et forslag til mål og 
indholdsbeskrivelse for SFO. 
Bilag medsendt. 

I Herning Kommune skal alle SFOer definere 
deres egen mål- og indholdsbeskrivelse. 
SFO-leder Villiam præsenterede mål- og 
indholdsbeskrivelse for Lindbjergskolens SFO, 
herunder processen omkring tilblivelse af denne.  
 
Skolebestyrelsen kan fastsætte principper for 
SFOens virke, på samme måde som i skolens 
øvrige drift. På nuværende tidspunkt er der 
enighed om at tage udgangspunkt i mål- og 
indholdsbeskrivelsen. 
 
Bestyrelsen godkendte den fremlagte mål- og 
indholdsbeskrivelse. Den træder i kraft pr. 1. 
december 2019. Der bliver til brug på skolens 
hjemmeside udarbejdet en indholdsfortegnelse 
og en sammenskrivning af de centrale elementer 
i mål- og indholdsbeskrivelsen. 
 

Ad. 4. 
19.15 – 
19.25 

SFO-nyt Der forventes samlet set et lille overskud for 
2019, ikke mindst som følge af en mertildeling på 
grund af øget åbningstid. Børnetallet har vist sig 
at være stabilt hen over efteråret. 
 
Der undersøges praktiske og tekniske løsninger 
til at lokalisere børn rundt om på Lindbjergskolen. 
 
Der har været slået to stillinger som morgenåbner 
op. Maria og Christina er blevet ansat til at 
supplere Lotte. 
 
SFOen bliver opdelt således, at 0.-1. klasse får 
base i stueplan, mens 2.-4. årgang får base på 
første sal. 
 

Ad. 5. 
19.25 – 
19.35 

Gave fra CHP-museet Carl-Henning Pedersen-museet har givet tilsagn 
om, at Lindbjergskolen må låne glasmosaikken 
”Frihedens lys” i 10 år. Mosaikken fylder 4 * 6 
meter og står lige nu i Præstø, hvor den har stået 
siden frihedsmuseet i København brændte. 
 
I løbet af foråret var flere klasser fra Hammerum 
og Gjellerup på CHP-museet og lave 
fantasifigurer. Egetæpper har lovet at sponsorere 
et antal tæpper med motiver fra det arbejde. 
 



Ad. 6. 
19.35 -
19.45 
 

Orientering om byggeriet af 
LBS 

Der blev afholdt åbent hus lørdag den 16. 
november, et meget stort tilløbsstykke. Det var en 
rigtig god dag, med mange positive 
tilbagemeldinger. 
 
TV Midtvest har valgt at sætte dagsorden baseret 
på en udtalelse fra forskningschef Andreas 
Rasch Christensen fra VIA, der har stillet sig 
kritisk i forhold til de manglende klasselokaler. 
Erik har inviteret Andreas på besøg på 
Lindbjergskolen, så han kan se skolen med egne 
øjne.  
 
Der arbejdes for tiden med faglig kodning i 
faglokalerne. Kreativiteten blandt medarbejderne 
er enorm. Bl.a. er der blevet skaffet en 
glasmosaik fra en kirke til kristendomslokalet og 
en gammel ½ Wartburg til tysklokalet! 
 
Den fysiske flytning fra Hammerum og Gjellerup 
til Lindbjergskolen fylder meget i øjeblikket. De 
fleste skolemøbler bliver stående. 
Holmris B8 som vandt møbelentreprisen er i fuld 
gang med at møblere Lindbjergskolen. 
 

Ad. 7. 
19.45 -
19.55 

Meddelelser og orientering Vi har rigtig mange indskrivninger i øjeblikket, i 
hele skoleforløbet. Det gælder både elever, der 
flytter til distriktet og elever fra andre distrikter. 
 
Kommende 0. årgang er lille. Der er ca. 74 elever 
indskrevet på nuværende tidspunkt, svarende til 
tre klasser. 
  
Vi afholder åbent hus torsdag den 5. december 
kl. 15.30-18.00 på begge de to gamle afdelinger, 
så tidligere elever, forældre og medarbejdere kan 
gå en sidste rundtur i de gamle lokaler. 
 
Fredag den 29. november tager Bjarke alle elever 
fra 8. årgang fra begge afdelinger med ud på 
Ikast gymnasium til et politisk ’verdensspil’. 
 



Ad. 8. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Vi har søgt om at blive en FN-verdensmålsskole. 
I forbindelse med byggeriet bliver der etableret et 
stort verdensmåls-logo i gulvet ved 
indgangspartiet. 
 
Næste bestyrelsesmøde onsdag den 18. 
december starter kl. 18.30. 
 
Afdelingslederne Tanja og Karoline bliver inviteret 
med til bestyrelsesmødet i januar. 
 

Referat: Henning 
 
 


